

第二部分 验收意见

【1】 【2】 【3】 【4】

2024年3月1日,宿迁东方雨虹建筑材料有限公司根据竣工环境保护验收监测报

设项目竣工环境保护验收技术规范/指南、项目环境影响评价报告表和审批部门审批决定等要求，组织验收组（名单附后）对“东方雨虹建筑材料项目（一期：第一阶段）”

[illegible]

3	美缝剂生产线	美缝剂	1条	1200万支	1200万支	1条	1200万支	1200万支
---	--------	-----	----	--------	--------	----	--------	--------

4、项目设备清单见表 2。

表 2-1 高分子防水卷材主要设备清单

[illegible]

成品砂上料系统

3	石英砂上料系统	干砂提升机	1	1	0
4		砂投料组件	1	1	0
5	砂水泥计量系统	砂累加计量系统	2	4	+2
6				4	+2
7		外加剂计量系统	4	4	0
8	搅拌系统			1	0
9				2	+1
10		成品料输送系统	2	2	0
11		包装仓	2	2	0
12	大包装系统	包装机	7	7	0
13		袋装输送机	2	2	0
14	小包装系统	包装仓	1	1	0
15		包装机	2	2	0
16		粉罐	4	4	0
17		外加剂仓（4.5m³）	9	9	0
18	其他配套设备	外加剂仓（2m³）	9	9	0
19		砂罐（50m³）	10	10	0
20		砂罐（隔仓 50m³）	2	2	0
21		风机	10	10	0

表 2-3 美缝剂主要设备清单

序号	设备名称	规格型号		环评设计数量 (台/套)	实际数量 (台/套)	增减数量 (台/套)
		环评设计	实际			
1	环氧树脂储罐 1	150m³	100m³	1	1	0
2	环氧树脂储罐 2	50m³	80m³	1	1	0
3	半自动灌装线	/	/	8	4	0
4	全自动灌装线	/	/	8	12	+4
5	A 胶分散釜	有效容积	有效容积	2	3	+1

三、环境保护设施建设情况

(一) 废水

本项目产生的废水主要为生活污水、车间拖地废水、初期雨水。生活污水和车间

拖地废水经化粪池处理，初期雨水经收集池收集后接入市政污水管网处理。

(二) 废气

(7) 虚名 恥け吹溜知回 知言ハブぬ。上平上持由於一上合能ハ / 四上能

1. The first step in the process is to identify the problem or issue that needs to be addressed. This involves gathering information and understanding the context of the problem.

2. Once the problem is identified, the next step is to define the objectives and goals of the project. This helps to clarify what needs to be achieved and provides a clear direction for the team.

3. The third step is to develop a plan or strategy to address the problem. This involves breaking down the problem into smaller, manageable tasks and determining the resources needed to complete each task.

4. The fourth step is to implement the plan. This involves putting the strategy into action and monitoring progress to ensure that the project is on track.

5. The final step is to evaluate the results of the project. This involves assessing the outcomes against the objectives and goals and identifying any lessons learned for future projects.

非甲烷总烃)排放执行《合成树脂工业污染物排放标准》(GB 31572—2015)表 5 和表 9 的规定。砂浆生产线的废气(颗粒物)排放执行江苏省《水泥工业大气污染物

[The page contains several horizontal black bars redacting the text.]

进一步提高企业的环保意识。

(2) 加强日常运行环境管理以及环保设施维护管理，确保各类污染源达标排放。

验收组成员：

梅雷

陈标

陈俊

刘强胜

宿迁东方雨虹建筑材料有限公司

2024年3月1日

刘鹏云 王纪 王江

212

簽名

25/5/20

1



Wah/

1776-1777

2. Baka/na

分正六

10/1/20

王守仁

12 张

25